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»نش�ان فتح« به س�ردار حاجی زاده توسط 
فرمان�ده کل ق�وا در پی عملیات درخش�ان 

»وعده صادق« اعطا شد.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، حضرت آیت الله 

خامنه ای، فرمانده کل قوا طی مراس��می به سردار 
امیرعل��ی حاج��ی زاده، فرمانده نی��روی هوافضای 
سپاه پاس��داران انقلاب اسلامی »نشان فتح« اعطا 

کردند.
اعطای این نش��ان ب��ه دلیل عملیات درخش��ان 

»وعده صادق« انجام شد.

نشان فتح، به عنوان نماد عملیات های پیروزمندانه 
رزمندگان اس��لام و فاتحان این عملیات ها انتخاب 

شده است.
این نشان، از سه برگ درخت نخل و گنبد مسجد 
جامع خرمشهر و نیز پرچم جمهوری اسلامی ایران 

تشکیل شده است.

فرمان�ده نیروی دریایی س�پاه گف�ت:  پیام به 
دش�منان این است که اگر بخواهند در منطقه با 
آتش بازی کنند، قاطعانه در مقابلش�ان خواهیم 
ایستاد.یکی از این موارد بازی نتانیاهو با آتش و 
روش�ن کردن شعله آن است و ما حتی برای آن 

نیز آموزش های متفاوتی را طراحی کرده ایم.
به گزارش ایس��نا، س��ردار دریادار علیرضا تنگسیری 
فرمانده نیروی دریایی سپاه پاس��داران انقلاب اسلامی  
در گفت وگوی تلویزیونی ب��ا العالم اظهار کرد: نیروهای 
مس��لح ایران در سال های گذشته خود را برای مقابله با 
انواع تهدیدات آماده کرده اند.س��ردار تنگسیری در ادامه 
به وضعیت تنگه هرمز اش��اره ک��رد و گفت: تنگه هرمز 
تنگه ای بسیار مهم و راهبردی است که در جنوب ایران 
قرار دارد و متعلق به ایران و کش��ورهای همسایه است. 
فعالیت ه��ای هفته دفاع مقدس امس��ال ب��ا رژه ای که 
مشاهده کردید آغاز شد و در آن ۵۸۳ فروند شناور شامل 
ناوهای موشک انداز، ناوهای پشتیبانی و ناوهای متعلق 
به نیروهای بسیج در کنار هواپیماهای جنگی و ترابری 
و بالگرد شرکت داشتند.وی افزود: پس از ۴۴ سال حق 
داریم افتخار کنیم که دستگاه ها و تجهیزاتی که دیدید 
و می بینی��د تولید م��ا در دوران تحریم کامل اقتصادی 
است. در این میان امسال سال خاصی است، زیرا از یک 
س��و شاهد جنایاتی هستیم که صهیونیست ها در غزه 
یعنی فلسطین قهرمان انجام می دهند و از سوی دیگر 
ش��اهد جنایات صهیونیس��ت ها در لبنان هستیم که 
البته از س��وی جامعه جهانی محکوم ش��ده است لذا 
امسال رنگ و بوی خاصی دارد.فرمانده نیروی دریایی 
سپاه تصریح کرد: رژه روز ۳۱ شهریور، دو پیام روشن 
یکی برای دش��منان و دیگری برای دوس��تان داشت. 
پیام به دوس��تان آن است که شما به خوبی می دانید 
ک��ه ایران اس��لامی همچنان تحت ان��واع تحریم های 
اقتصادی قرار دارد، ام��ا هرگز در برابر قلدرمآبی آمریکا 
س��ر فرود نیاوردیم.وی گفت: از سوی دیگر ما همچنان 
تحت تحریم های اقتصادی هستیم، اما در دوران تحریم 
اقتصادی این قابلیت ها را ایجاد کردیم و این البته یک 

پیام است و به این معناس��ت که می توانیم روی پای 
خود بایس��تیم و آنچه را که نیاز داریم در داخل تولید 
کنیم.فرمان��ده نیروی دریایی س��پاه افزود: این پیامی 
است به دوس��تان و این واقعیت را روشن می کند که 
بدون نیاز به آمریکا و صهیونیس��ت ها می توانید روی 
پای خود بایس��تید، بنابراین مسلمانان هر آنچه را که 
نیاز دارند، دارا می باشند و در هیچ زمینه ای کمبودی 
ندارند. ما پیام صلحی نیز به کش��ورهای حوزه خلیج 
فارس و کش��ورهای دوس��ت داریم، چه کش��ورهای 
موجود در منطقه و چه کشورهای خارج از آن که هر 
از گاهی هیئت هایی از آن��ان به ایران می آیند.دریادار 
تنگس��یری گفت: این ما هس��تیم که امنیت و ثبات 
را در تنگ��ه هرمز برقرار کردی��م و هرگز اجازه ندادیم 
قلدرهای آمریکایی این منطقه را تهدید کنند. درباره 
پی��ام دیگر نی��ز باید عرض کنم ک��ه رژه اخیر پیامی 
به کس��انی اس��ت که می خواهند در مقابل مردم ما و 
بقیه مس��لمانان مظلوم جهان بایستند و مفاد آن این 
اس��ت که ما نیز می توانیم این ام��کان را ایجاد کنیم 
که در مقابل آنها بایستیم.فرمانده نیروی دریایی سپاه 
اظهارکرد: پیام صلح و دوس��تی به دوستان این است 
که »ما می توانیم«، اما پیام به دش��منان این است که 
اگ��ر بخواهند در منطقه با آت��ش بازی کنند، قاطعانه 
در مقابلش��ان خواهیم ایستاد. ما مطمئن هستیم که 
دش��منان برای فروش تسلیحاتش��ان نیاز به دش��من 
تراش��ی دارند، بنابراین آنها برای مس��لمانان دشمن 

تراشی می کنند.

رئیس مجلس ش�ورای اس�لامی اعلام کرد که 
موضوع همسان س�ازی حقوق بازنشستگان در 

نشست سران قوا پیگیری شده است.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، محمدباقر قالیباف 
در جلس��ه علنی روز یکشنبه مجلس شورای اسلامی 
در پاس��خ به اخط��ار علیرضا س��لیمی نماینده تهران 
درباره ارائه لایحه دو فوریتی در زمینه بازنشس��تگان 
از س��وی دولت به مجل��س، بیان کرد: ت��ا جایی که 
بنده مطلع هس��تم دوس��تانمان در دولت این لایحه 
را پ��س گرفته اند.بناب��ر روایت ایرن��ا، وی تاکید کرد: 
از آق��ای تاجگردون رئیس کمیس��یون برنامه، بودجه 
و محاسبات مجلس شورای اس��لامی تقاضا دارم این 
موض��وع را مورد پیگیری قرار دهن��د. همچنین بنده 
روز گذشته این موضوع را در جلسه سران قوا خدمت 
رئیس جمهور مطرح کردم. در این بخش بحثی وجود 
دارد که افزایش یک درصدی مالیات بر ارزش افزوده، 
کفای��ت مصوبات مذکور را نمی کن��د. از این رو بنده 
توضیحاتی در رابطه با ای��ن مصوبه به رئیس جمهور 
دادم و تاکید داش��تم که یک درصد ارزش افزوده بین 
۷۰ ت��ا ۷۵ همت اعتبار داش��ته و این منابع برای آن 
قانون کفایت می کند.قالیباف یادآور ش��د: اما موضوع 
پرداخ��ت علی الحس��اب یک میلی��ون تومانی که به 
برخ��ی از افراد تعلق نمی گیرد، بحثی ایجاد کرده که 
باید سازمان برنامه و بودجه حتما این مسئله را دنبال 
کند از این رو تذکر جنابعالی تذکر به جایی اس��ت و 
حتم��ا ماده ۲۹ و مباحث تغییر در قانون برنامه هفتم 

توسعه انجام نمی شود.
وی خاطرنشان کرد: ما باید حتما مباحث مربوط به 
این ماده را دنبال کنیم تا پرداخت ها به درستی انجام 
شود. چرا که اعتبار لازم برای این موضوع پیش بینی 
شده است.قالیباف با اش��اره به نحوه بررسی لوایح در 
مجمع تش��خیص مصلحت نظام، گفت: در این بخش 
روال قانونی هر چه بوده انجام خواهد ش��د، اما همان 
طور که مطرح کردید این موضوع مشمول زمان بوده 
و زمان های تعیین ش��ده در قوانین مش��خص است 
و بای��د تاکید کنم که این موارد بر اس��اس آئین نامه 
داخلی مجم��ع مدنظر قرار م��ی گیرد.رئیس مجلس 
شورای اسلامی افزود: برخی از این موارد مشمول پنج 
س��ال زمان و برخی از آن ها نیز دوره ۱۰ س��اله دارد 
اما به هر حال به دلیل اینکه مصوبات درون مجمع بر 
اساس مصلحت بوده، زمان خود را داشته و قید زمان 
در آن تغیی��ر پیدا می کند. به عنوان مثال قانونگذاری 
که در رابطه با مواد مخدر جهت تجدیدنظر به مجلس 
آمد، دیگر مجمع بررسی آن را ادامه نداد و این مسئله 
به طور کل به مجلس منتقل و قانونگذاری در مجلس 
مدنظر قرار گرفت.علیرضا س��لیمی نماینده تهران در 
جلس��ه امروز مجلس در اخطاری با اس��تناد به اصول 
۱۱۲ و ۷۱ قانون اساس��ی، گفت: در اصل ۱۱۲ قانون 
اساسی موضوع مجمع تشخیص مصلحت نظام مطرح 
شده است. در این اصل آمده است که مجمع تشخیص 
مصلحت نظام در مواردی که مصوبه مجلس توس��ط 
ش��ورای نگهبان خلاف موازین شرعی و قانون اساسی 
باش��د، در صورت اصرار مجلس ای��ن موارد به مجمع 
ارجاع داده می شود.وی با بیان اینکه مصوبات مجمع 
تشخیص مصلحت نظام مشخص و روشن است، افزود: 
مجمع تش��خیص مصلحت نظام به واقع به دنبال دایر 
کردن مصلحت اس��ت. در ذیل این اصل آمده اس��ت 
که مقررات مربوط به مجمع توس��ط خود اعضا تهیه 
می شود. لذا بر اساس رویه مجمع معمولا مصوباتی که 
یک س��ال معطل بماند ب��ه دلیل اینکه مصلحت حائز 

زمان است بعد از یک سال بایگانی می شود.

تنگسیری: سناریوهای مختلفی برای مقابله با نتانیاهو داریم خبر مهم درباره همسان سازی حقوق بازنشستگان از زبان قالیباف

 اعطاء »نشان فتح« به سردار 
 حاجی زاده توسط رهبر انقلاب
در پی عملیات »وعده صادق«

نشان فتح از سه برگ درخت نخل، گنبد مسجد جامع 
خرمشهر و پرچم ایران تشکیل شده است

اخبار ضدونقیض درباره طرح ساماندهی اتباع خارجی
بررسی طرح متوقف شده است یا نه؟

برخ�ی  مجل�س  نماین�ده  ی�ک 
اخبار مبنی بر توقف بررس�ی طرح 
ساماندهی اتباع خارجی در مجلس 

را رد کرد.
به گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلاین، 
ول��ی الله بیاتی س��خنگوی کمیس��یون 
امور داخلی کش��ور و شوراهای مجلس 
ش��ورای اس��لامی در واکنش به انتشار 
برخی اخبار درباره توقف بررس��ی طرح 
ساماندهی اتباع خارجی با رد این موضوع گفت: جلسات کارگروه های تخصصی کمیسیون 
امور داخلی و ش��وراهای مجلس ش��ورای اسلامی درباره طرح س��اماندهی اتباع بیگانه در 

جریان است و آنچه درباره توقف بررسی این طرح عنوان شده، صحت ندارد.
وی در گفتگو با ایس��نا، در پاس��خ به این پرسش که آیا قرار است دولت لایحه ای درباره 
س��اماندهی اتباع خارجی به مجلس ارائه دهد؟ اظهار کرد: قرار نیس��ت دولت لایحه ای در 

این زمینه ارائه  دهد.
به گزارش ایسنا، روز گذشته برخی رسانه ها نقل قولی از یکی از اعضای کمیسیون امور 
داخلی کش��ور و شوراهای مجلس درباره توقف بررس��ی طرح ساماندهی اتباع خارجی در 

مجلس به دلیل قصد دولت برای ارائه لایحه ای در این زمینه منتشر کردند.
گفتنی اس��ت که محمدرضا صباغیان، عضو کمیس��یون ش��وراها و امور داخلی مجلس 
ش��ورای اس��لامی در گفتگو با خبرگزاری خبرآنلاین از توقف طرح مذکور در کمیس��یون 
ش��وراها و امور داخلی مجلس خبر داده و تاکید کرده بود؛ به دلیل اینکه قرار اس��ت دولت 
چهاردهم لایحه جدیدی در مورد اتباع به مجلس ارائه کند، طرح ساماندهی اتباع خارجی 

در مجلس متوقف شده است.
همچنین  ابوالفضل ابوترابی، عضو کمیسیون شوراهای مجلس نیز گفته بود: »طرح اتباع 
از دستورکار مجلس خارج نشده و در حال بررسی است. این طرح نتیجه خرد جمعی بین 
دولت و مجلس اس��ت و انتظ��ار دارد که دولت نیز همکاری لازم را در این زمینه داش��ته 
باش��د. این طرح برای دو هفته به کارگروه ارجاع ش��ده تا متن های جدیدی در این رابطه 

تهیه شود.«

خط و نشان برای برای اسرائیل از تریبون مجلس
دست از پا خطا کنید، پاسخ کوبنده ای در انتظارتان است

نماینده تهران در مجلس وی با تاکید بر اینکه از ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی 
تا امروز دو عامل رهبری و مردم همه توطئه های دش�منان را خنثی کرده اس�ت، 
گفت: حقیقتاً جای ش�کرانه خداوند بزرگ را دارد که همه این حوادث، تهدیدات 
و توطئه های�ی با این دو عامل یعنی ولای�ت و مردم ولایت مدار به فرصت تبدیل 

شده است.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین،  اس��ماعیل کوثری نماینده تهران در مجلس ش��ورای 
اس��لامی در جلسه روز یکش��نبه ۱۵ مهر ۱۴۰۳ صحن مجلس در نطق اضطراری خود با 
اش��اره به نماز جمع��ه نصر تهران عنوان کرد: حقیقتاً باید بگویی��م که روز جمعه یک روز 
خاصی بود و روز حماس��ه مردم عزیز تهران و سراس��ر کش��ور بود؛ با وجود تهدیداتی که 
خبیثان و جنایتکاران علیه ملت ایران انجام داده بودند و بیان کرده بودند، حضور معنادار 
مردم آنچنان مش��ت محکمی بر دهان یاوه گویان و کس��انی که بود خیال می کردند ملت 
ای��ران و مخصوص��اً مقام معظم رهبری در صحنه حضور پی��دا نمی کنند؛ باید به این افراد 
بگویی��م زه��ی خیال باطل! بنابر روایت ایس��نا، وی ب��ا تاکید بر اینک��ه از ابتدای پیروزی 
انقلاب اس��لامی تا امروز دو عامل رهبری و مردم همه توطئه های دشمنان را خنثی کرده 
اس��ت، گفت: حقیقتاً جای ش��کرانه خداوند بزرگ را دارد که همه این حوادث، تهدیدات و 
توطئه هایی با این دو عامل یعنی ولایت و مردم ولایت مدار به فرصت تبدیل شده است و 
ان شاءالله این صحنه نبرد نیز که بین استکبار جهانی و صهیونیسم بین الملل و اذناب آنها 
و برخی از کش��ورهای منطقه با جبهه مقاومت در حال انجام اس��ت، با پیروزی مقاومت به 
نتیجه نهایی خواهد رسید چراکه این فشارها و این جنایات که از طریق هوا و بمباران های 

متعددی که صورت می گیرد هیچ نتیجه ای ندارد. 

خبر

  ت�اش رئی�س جدی�د ب�رای ارتب�اط با 
مجلس

رئیس ش��ورای ش��هر تبریز در ابتدای جلس��ه 
شماره ۲۱۵ شورای ششم با اشاره به اینکه پیگیر 
جلسه مشترک با نمایندگان  مجلس جهت تبادل 
افکار خیر برای شهر بودیم گفت: تمام نمایندگان 
مجلس از این طرح اس��تقبال ک��رده بودند اما به 
خاطر شرایط خاص کشور از آنان دعوت شده بود 

در تهران حضور پیدا یابند.
غلامرض��ا احمدی افزود: دو نف��ر از نمایندگان 
مجلس در تهران حضور داش��تند و از طرف آقای 
نوین درخواست شد که جلسه به هفته های آینده 
موکول ش��ود تا تمام اعضای ش��ورا حضور داشته 

باشند.
مدیرعام��ل س��ازمان آت��ش نش��انی و خدمات 
ایمن��ی ش��هرداری  تبریز ن��ی. در جریان تجلیل 
اعضای ش��ورا از آتش نشانان برتر تبریز از فعالیت 
حدود ۵۶۰ آتش نش��ان در این شهرس��تان خبر 
داد و گف��ت: در روز ۷ مه��ر از تجهی��زات جدید 
آتش نشانی رونمایی شد که ۱۵۰ میلیارد تومان 

مناقصه برگزار کرده ایم. 
سعید صالح نیا با اش��اره به اینکه سال گذشته 
۱۰ شاسی خریداری  شده بود که امسال تحویل 
ایس��تگاه ها شده اس��ت افزود: امس��ال ایستگاه 
ش��ماره ۲ مانیتورینگ افتتاح و ب��ه بهره برداری 
رس��ید و بودجه امسال س��ازمان آتش نشانی ۶۴ 

درصد افزایش پیدا کرد.
  نط�ق ه�ای تن�ش زا در صحن ش�ورای 

شهر
س��خنرانی میان دستور رس��ول برگی از بخش 
های جالب توجه نشست این هفته بود که گفت: 
در دوره ریاس��ت بنده سُنت خوب میز خدمت در 
مس��اجد برگزار می  ش��د که در دوره های بعدی 
تعطیل شد به طوری که تشکیل جلسات روسای 
ادوار ش��ورای ب��رای انتقال تجربی��ات و کمک به 
مسائل شورا خوب بود و بهتر است ادامه یابد.وی 
افزود: علیرغم اینکه شهردار خودش قرار خدمت 
برگزار می کند اما ممکن است در قرارهای خدمت 
وقت کمی به مردم برس��د ول��ی میزهای خدمت 
مس��اجد فرصت خوبی برای بیان مشکلات مردم 
اس��ت و بهتر است احیا شود.واکنش پرویز هادی 
عضو ورزش��کار ش��ورای شش��م تبریز به حواشی 
اخی��ری که درباره غیبت های او در جریان س��فر 
یک ماهه اش به خارج از کش��ور رخ داد از جمله 

نکات جذاب نشست علنی این هفته بود.
او با اش��اره به اینکه از همکاران��ی که به دلیل 
تضییع حق من، کنارم بودند و به جلس��ه ش��ورا 
نیامدند تش��کر می کنم گفت: شخصاً پای بند به 
قانون هستم و با وجود نامه معاون وزیر کشور اما 

جلسه شورا بدون دعوت از من تشکیل گردید.

ه��ادی ب��ا ذکر ای��ن نکت��ه که تاکنون س��عی 
نکردم پش��ت سر کس��ی حرف بزنم افزود: بدانید 
ک��ه هر حرفی ک��ه بوده روی خ��ودش گفته ام و 
کس��انی را که پش��ت س��رم حرف زدند را حلال 

نخواه��م کرد زیرا اگر حق الناس گردن ما باش��د، 
حتی هر س��ال مک��ه برویم و ۷۲ دی��گ غذا هم 
 ب��رای نذر امام حس��ین)ع( پخت کنی��م، به درد

 نمی خورد!

  گذش�ت نائب رئیس ش�ورا از ش�کایت 
قانونی

در بخ��ش دیگری از جلس��ه این هفته روح الله 
دهقان ن��ژاد در اظهارات��ی متف��اوت از  آنچه که 

ش��کایت از پروی��ز هادی حکایت دارد س��خن به 
میان آورد.او گفت: آقای هادی! شکایت من کُنش 
نبود، واکنش بود، زی��را بنده در مورد غیبت های 
ش��ما سکوت کردم و اگر اقدامی می  کردم نتیجه 
چیز دیگری می  شد، پس احترام بگذارید و توهین 
نکنید. دهقان نژاد با اشاره به اینکه به توصیه دوستان 
مشترک سکوت کردم و حرمت نگه داشتم افزود: اما 
ش��ما حرمت نان و نمک را نگه نداشتید!وی اضافه 
کرد: امسال در شهر مشهد بعضی از دوستان پیش 
من آمدند و گفتند در مورد بعضی مس��ائل حرفی 
نزن و لذا به احترام شورای ششم سکوت کردم و از 

حق خودم گذشتم.
  دس�ت نوشته ای که از آن تعبیر دیگری 

شد
محمد حسن اسوتچی - عضو ادوار شورای شهر 
تبری��ز - که همواره از حق و حقوق کارگران دفاع 
کرده است در جلسه علنی این هفته شورای شهر 
یک دست نوشته همانند دوره چهارم شورا نوشت 
که در آن به نحوه پرداخت تاخیردار حق کارکنان 
و دیدار ش��هردار تبریز به همراه دوستان شورایی 
اش را دس��تمایه قرار داد که موجب تشر حکیمه 

غفوری - تنها عضو زن شورای ششم - را موجب 
گردید.

او ک��ه معم��ولاً در رابطه با مباحث ش��هری و 
شورایی به اظهارنظر نمی پردازد در این خصوص 
به محمدحس��ن اس��وتچی و روح الله دهقان نژاد 
اعتراض کرد و گفت: اولاً دیدار خانواده شهدا بعد 
ازظهرها انجام می شود و هزینه ای هم ندارد، ثانیاً 
خانواده ش��هدا نیاز مالی ندارن��د که پول بدهیم، 

آنها فقط نیاز عاطفی دارند.
غفوری، خش��نودی خود از دیدار شهردار تبریز 
ب��ه همراه چند تن از اعضای همس��وی ش��ورای 
شش��م با خانواده ش��هدا را ابراز داش��ت و افزود: 
وقتی یک مسئولی هم که پیدا شده و به خانواده 
شهدا سرکش��ی می کند سنگ  اندازی نکنید زیرا 
ای��ن ماییم که به این دیدارها برای روحیه گرفتن 
نی��از داریم در حالی که انقلابی بودن به داش��تن 

فلان اسم نیست!
پ��س از ای��ن اظه��ارات حکیم��ه غف��وری بود 
ک��ه تن��ش در صحن علنی ش��ورا ب��الا گرفت و 
موجب واکنش محمدحس��ن اسوتچی و روح الله 
دهقان نژاد به او ش��د.روح الله دهقان نژاد با اشاره 
به اینکه افتخارم این اس��ت که از دوران نوجوانی 
یادواره شهدا برگزار کرده ام گفت: اگر به شب  نامه 
آقای اسوتچی حرف دارید، از من استفاده ابزاری 

نکنید.
محمدحسن اس��وتچی نیز اظهار کرد: از کجای 
حرف و نوش��ته من استنباط می  کنید که گفته ام 
به دیدار خانواده ش��هدا نروید؟ متن نوش��ته ام را 

دوباره با دقت بخوانید تا متوجه ماجرا شوید.
  ش�ورای شهر تبریز بداند هر چه کند به 

خود کند
ش��ورای شهر یک مجلس یا پارلمان شهری که 
نمایندگان آن توسط ساکنان همان شهر انتخاب 
می شوند؛ اینکه از میان حدود یک میلیون و ۳۰۰ 
هزار نفر واجد ش��رایط رای دادن در ش��هر تبریز، 
بالاترین نفر با حدود ۴۰ هزار رای به دوره ششم 
شورای تبریز راه یافته است بماند اما وظیفه اصلی 
این نهاد مدنی، انتخاب شهردار، تصویب بودجه و 

نظارت بر عملکرد شهرداری است.
بدین ترتیب می توان گفت شورای ششم شهر 
تبریز آخرین سال فعالیت خود را سپری می کند 
و با ادعایی که اعضای آن در ابتدای شروع به کار 
خود داشتند این روزها اختلافات شخصی اعضای 
ش��ورای ش��هر به بالاترین س��طح خود رسیده و 
به نظر می رس��د مشکلات ش��خصی بر مشکلات 
ش��هری و عموم مردم اولویت دارد و اغلب به فکر 
همس��ویی با جریانات سیاسی خاصی هستند که 
شورای ش��هر جای آنها نیست زیرا تخصص لازم 
جه��ت خدمت به مردم را ندارند و از طریق همان 
کانال ها به صحن شورای شهر تبریز رسیده اند!

حکیمه غفوری: 
وقتی یک مسئولی 
هم که پیدا شده 
و به خانواده شهدا 
سرکشی می کند 

سنگ  اندازی نکنید 
زیرا این ماییم که به 
این دیدارها برای 
روحیه گرفتن نیاز 

داریم

ساعت به وقت تنش!

اهم مباحث جذاب نشست علنی شماره ۲۱۵ پارلمان شهری 
تبریز به روایت تحلیلی "عصرآزادی"

دویست و پانزدهمین جلسه علنی شورای ششم شهر تبریز روز ۱۵ مِهر ماه ۱۴۰۳ به ریاست 
غامرضا احمدی – در دهمین جلس�ه ریاستش پس از کناره گیری شهرام دبیری از ریاست 
ش�ورا به س�بب حضورش در قامت معاون پارلمانی پرزیدنت مسعود پزشکیان – و با حضور 

اعضای شورا، مدیران شهری و شهردار تبریز در عمارت تاریخی ساعت برگزار شد.
در این نشس�ت و به مناسبت هفته گرامیداش�ت آتش نشانی، از سعید صالح نیا مدیرعامل 
سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری تبریز، پدر آتش نشان قهرمان صالح امانی، 
رس�ول عبدی، رض�ا همتی، محمد حیرتی، ناصر بهبودی، امی�ن احمدپوری به نمایندگی از 

تمام آتش نشانان قهرمان تجلیل به عمل آمد.

نکته جالب توجه نشس�ت این هفته، ایجاد تنش در جو صحن ش�ورا پس از سخنرانی میان 
دس�تور رس�ول برگی و پرویز هادی بود که در ادامه این س�خنرانی ها، حواش�ی زیادی به 
وجود آمد که هیچ فایده ای برای شهر و شهروندان نداشت و عدم تسلط برخی ها به مقوله 
همفکری جمعی و شورایی را به اثبات رساند. در حقیقت، اعضای شورای ششم شهر تبریز 
ک�ه در ابتدای فعالیت این دوره، با عناوین و القاب س�نگین وزن و ده�ان پرُکن، خود را به 
مردم معرفی می کردند حالا باید بدانند در آخرین سال شورا لازم است بیش از پیش تاش 
کرده و برای رفع مش�کات ش�هری اهتمام ورزند تا عنوان ضعیف ترین دوره شورای شهر 

تبریز نصیب شان نشود که البته تا به حال تقریباً نیز اینگونه است...

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

دست نوشته محمدحسن 
اسوتچی عضو شورا در مورد 
عدم رسیدگی شهرداری 
تبریز به حقوق کارکنان


